
V Radě instituce bych rád prosazoval několik návrhů, týkajících se výzkumné činnosti ústavu. 
Jako zásadní téma k řešení vidím otázku institucionální podpory vědeckých týmů. Myslím, že 
vědecké týmy by ve své činnosti neměly být finančně odkázány pouze na prostředky získané 
v grantových soutěžích, neboť ty jsou v době současné celosvětové ekonomické krize stále 
více a více obtížněji dosažitelné. Dle mého názoru by měly být týmy v případě neúspěchu 
v grantové soutěži podpořeny tzv. ústavním překlenovacím grantem, jako tomu bylo v době 
po roce 2000. Finanční podpora by se měla vztahovat i na mzdové prostředky. Například 
soutěže o místa postdoců,  vypisované dvakrát ročně ředitelem ústavu, by se mohli účastnit i  
domácí uchazeči.  Jedná se o kandidáty kteří úspěšně a efektivně ukončili  doktorandské 
studium, nebo o uchazeče vracejí se ze zahraničních pobytů. Také bych si moc přál aby pro 
všechny pracovníky v ústavu bylo vytvořeno přátelské pracovní prostředí s vyloučením všech 
možných stresujících vlivů.  


